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Obec Čejč

Čejč 430, 696 14, Čejč
tel.č.: 518 361 118 | e-mail: podatelna@cejc.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 2 Zastupitelstva obce Čejč

konané dne 7. 12. 2022 v sále sokolovny v Čejči od 19:00 hod.

Doba jednání: do 22 hodin.
Přítomno: Ing Jan Koutný, Ing. Radek Peš, Ing. Petra Voznicová, Ing. Michal Herůfek,

Jana Bízová, Tomáš Damborský, David Fulajtár, Vladimíra Vykydalová
Omluveni: Mgr. Kateřina Malíková
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Jan Koutný
Zapisovatel*: Petra Slabá
Ověřovatelé zápisu: Jana Bízová, Ing. Radek Peš,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Přivítání přítomných, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu

a) Starosta přivítal všechny přítomné v sále sokolovny. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno dle § 93
zákona o obcích. Pozvánka byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu v souladu se zákonem o obcích a
Jednacím řádem po  dobu nejméně  7  dnů,  a  to  od  30.11.2022  do  7.12.2022.  Současně  byla  zveřejněna
na elektronické úřední desce. Dále konstatoval, že je přítomno 8 členů zastupitelstva obce. Paní Kateřina
Malíková  se  omluvila.  Zastupitelstvo  je  usnášeníschopné.  Jako  zapisovatelku  navrhl  paní  Petru  Slabou,
za ověřovatele zápisu navrhl Ing. Radka Peše a Janu Bízovou.

K návrhu nebyly vzneseny žádné protinávrhy. Před hlasováním dal předsedající možnost vyjádřit se přítomným
občanům.

  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje jako zapisovatelku paní Petru Slabou ověřovatele zápisu Ing. Radka
Peše a Janu Bízovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/2/2022 bylo schváleno.

b) Vyjádření k zápisu z předchozího zasedání

Dle Jednacího řádu byl  k  dispozici  k  nahlédnutí  zápis  z  předchozího zasedání  ZO.  Zápis  byl  ověřovateli
podepsán bez připomínek a žádný ze zastupitelů neměl k předchozímu zápisu žádné připomínky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí zápis z 1. jednání zastupitelstva ze dne 18.10.2022. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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2. Připomínky k navrženému programu, jeho schválení včetně způsobu schvalování jednotlivých
bodů

PROGRAM:

1. Přivítání přítomných, jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu

2.  Připomínky  k  navrženému  programu,  jeho  schválení  včetně  způsobu  schvalování  jednotlivých  bodů
programu

3. Kontrola úkolů 

4. Volba členů výborů a komisí 

5. Investiční akce

6. Záměry na nakládání s obecním majetkem 

7. Smlouvy na nakládání s obecním majetkem

8. Finanční příspěvky 

9.  Návrh  rozpočtu  DSO  Severovýchod  na  rok  2023  a  Návrh  střednědobého  výhledu  rozpočtu
DSO  Severovýchod  na  období  2024  -  2026  

10.  Návrh  rozpočtu  Mikroregion  Hovoransko  na  rok  2023  a  Návrh  střednědobého  výhledu  rozpočtu
DSO Mikroregion Hovoransko na období 2024 - 2026 

11. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ na rok 2023 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Čejč na období
2023 - 2025 

12. Návrh rozpočtu obce Čejč na rok 2023 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Čejč na  období
2024 - 2026

13. Odpadové hospodářství- poplatky za odpad- nová OZV 

14. Strategie rozvoje veřejné zeleně obce Čejč

15. Rozpočtová opatření

16. Inventury za rok 2022

17. Různé

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům zastupitelstva a
v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce.

K návrhu programu nebyly žádné připomínky,  doplnění  či  dotazy ze strany zastupitelů nebo přítomných
občanů.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje program zasedání č. 2 dle zveřejněné pozvánky. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/2/2022 bylo schváleno.
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3. Kontrola úkolů

Kontrolní výbor se bude volit až v průběhu dnešního zasedání zastupitelstva.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí volbu kontrolního výboru při dnešním zasedání.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Volba členů výborů a komisí

a) Volba členů finančního výboru 

Předsedou byl zvolen pan Tomáš Damborský.

Návrh členů komise - Ing. Libor Kučera, Martin Mazel,  Bc. Jan Petříček, Ing. Radka Rozkydalová.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  volí  členy  finančního  výboru  Ing.  Libora  Kučeru,  Martina  Mazla,  Bc.  Jana
Petříčka, Ing. Radku Rozkydalovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3a/2/2022 bylo schváleno.

b) Volba členů kontrolního výboru

Předsedou byl zvolen pan Ing. Radek Peš.

Návrh členů komise -  Ing. Ladislav Žalio, Ing. Michal Holešinský, Mgr. Kateřina Malíková a Tomáš Slabý.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  volí  členy  kontrolního  výboru  Ing.  Michala  Holešinského,  Mgr.  Kateřinu
Malíkovou, Tomáše Slabého a Ing. Ladislava Žalio.  

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3b/2/2022 bylo schváleno.

c) Volba členů komise zemědělské a životního prostředí

Předsedou byl zvolen pan Ing. Michal Herůfek.

Návrh členů komise - Mgr. Kateřina Malíková, Ing. Nikola Pešová, Ing. Radek Peš a Ing. Ladislav Žalio. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč volí členy komise zemědělské a životního prostředí Mgr. Kateřinu Malíkovou,
Ing. Nikolu Pešovou, Ing. Radka Peše a Ing. Ladislava Žalio. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3c/2/2022 bylo schváleno.
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d) Volba členů kulturní komise

Předsedkyní byla zvolena Vladimíra Vykydalová.

V tomto volebním období byl počet členů zúžen. Budeme se však snažit spolupracovat se všemi spolky, jak
tomu bylo doposud.

Návrh členů komise - Jana Bízová, Mgr. Andrea Filásková, Adéla Fulajtárová, Alena Trojanová. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč volí členy kulturní komise paní Janu Bízovou, Mgr. Andreu Filáskovou, Adélu
Fulajtárovou,  Alenu Trojanovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3d/2/2022 bylo schváleno.

e) Volba členů komise výstavby

Členové komise byli schváleni již na minulém zasedání. 

Požadavek o doplnění jednoho člena - návrh Ota Kadlec ml.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč volí dalšího člena komise výstavby Otu Kadlece ml.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3e/2/2022 bylo schváleno.

5. Investiční akce

a) 05/2021 Biocentrum Pod Dráhou - projekční příprava

Dle posledních informací by celou akci mohl realizovat Státní pozemkový úřad. Čekáme pouze na stavební
povolení cesty.  Pokud by vše šlo podle aktuálního plánu, mohlo by se biocentrum v příštím roce stavět.
Rozpočtové náklady jsou v současné době téměř 30 mil. Kč, z toho částka 10 mil. Kč vodní plocha, zeleň
12,6 mil. Kč, následná peče pod dobu 3 let v hodnotě 2,5 mil. Kč ročně, 7,6 mil. je rozpočet na cestu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o projekční přípravě Biocentra Pod Dráhou. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) 06/2021 Pořízení nového DA pro JSDH

Na pořízení získala obec dotaci i z JMK ve výši 300 000 Kč. Další dotaci ve výši 450 000 Kč byla získána z
Ministerstva vnitra. Pořízení nového dopravního automobilu bude ve výši 1 506 732 Kč, jedná se o Ford Transit
Kombi. Termín dodání do 31. 7. 2023. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o pořízení nového dopravního automobilu pro JSDH.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

c) 1/2022 – Projekční příprava – rekonstrukce komunikací a chodníků

Jsou to tři projekty na projektovou dokumentaci. 

Prvním projektem je silnice v ul. Chaloupky - jedná se o výměnu panelového povrchu. Tady dokončujeme
projekt. Dalším projektem je chodník v ul. Krupicova - jedná se o náhradu stávajícího chodníku včetně vjezdů a
napojení na ul. Nádražní. Zde se vyřizuje stavební povolení. Dále máme smlouvu o právu provést stavbu
na pozemcích JMK. Posledním projektem je panelová část silnice v ul. U Šlechtitelky. Zde jsou nejsložitější
jednání, protože část pozemků majitelů domů a společnosti CEZEA -Šlechtitelská stanice, a.s. vedou pod touto
komunikací. Prozatím hledáme vhodný kompromis.

Diskuze:
p. Bravenec Je možné nahlédnout na projekt?
starosta Ano, na obecním úřadě.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí  informaci o probíhající investiční akci Projekční příprava –
rekonstrukce komunikací a chodníků.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

d) 2/2022 – Rekonstrukce ul. Nádražní

Většina prací je již dokončena. Dnes proběhl kontrolní den a vyřešily se ještě drobné detaily. Menší problém je
u veřejného osvětlení, protože na části našich sloupů jsou pověšeny kabely elektřiny. Čekáme na přesun vedení
na nové sloupy VO od spol. EG.D. 

Vše se stihlo v termínu. Stavba je provedena velmi zodpovědně a kvalitně. V průběhu stavby došlo k úpravě
ceny. Vícepráce jsou cca 65 000 Kč, tj. asi 1,5 % z ceny zakázky. Celkové náklady na chodníky a parkovací
stání budou cca 4 350 000 Kč, na rekonstrukci VO budou náklady 1 030 000 Kč. 

Diskuze:
p. Havelka Kolik let je záruka na toto dílo ?
starosta Záruka je na 6 let.
p. Trojanová Havarijní chodník u nádraží, už se to někam posunulo?
starosta Zatím ne, jednání s ČD jsou složitá.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o probíhající investiční akci Rekonstrukce Nádražní
ulice.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

e) 5/2022 Pořízení meteorologické stanice, chladícího boxu a oplachovačky

Byla nám přiznána dotace z JMK ve výši 67 000 Kč. Vše je již pořízeno. Meteostanice je umístěna ve firmě
CEZEA. Data z meteostanice jsou volně dostupné na adrese http://www.amet.cz/aktualCejc.html. Začátkem
roku budou doplněny data pro vinaře, sadaře a pěstitele kukuřice k predikci vývoje nemocí a škůdců.

Diskuze:
p.Škápík Meteostanice je nainstalovaná nová nebo nechali starou?
starosta Je nová, umístěna v poli. Stará je umístěna uvnitř areálu.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí informaci o investiční akci Pořízení meteorologické stanice,
chladícího boxu a oplachovačky.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

f) 7/2022 - Oprava kapličky sv. Rocha

Oprava byla již zrealizována. Dotace nám přiznána nebyla. Celkové náklady cca 150 000 Kč. Byla opravena
kompletně střecha, omítky a byl vybudován okapový chodník. Z jara bychom chtěli ještě doplnit výsadbu, tak
aby se tato kaplička stala opět zajímavým místem v obci. Kaplička byla zbudována našimi předky po epidemii
cholery jako památník a na ochranu proti dalším nemocem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí dokončení opravy kapličky sv. Rocha

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

g) 12/2022 - Návrh úpravy prostoru kolem školky - projekční příprava

Na projektu  se  již  pracuje.  Momentálně  se  připravuje  studie  využití  areálu.  Začátkem příštího  roku  by
se studie dokončila a připravil by se projekt. V návrhu je dětské hřiště, které by sloužilo i jako hřiště dopravní
pro ZŠ, zahrada se záhonem a dětskými prvky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí přípravu projektu Návrh úpravy prostoru kolem školky. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

h) 18/2022 - Energetické úspory v obecních budovách

V  sokolovně  a  na  obecním úřadě  byla  vyměněna  všechna  světla  za  LED zdroje.  Totéž  plánujeme  i  na
zdravotním středisku. Dále řešíme možnosti úspor energie. 

Další je pořízení obecních solárních elektráren. Od spol. EG.D máme povolené připojit FVT o výkonu 70 kWp
na budově  školky.  Při  roční  produkci  téměř  70  MWh elektřiny  a  současných  cenách  elektřiny,  bychom
byli schopní snížit náklady na polovinu. Je možnost získat na FTV dotaci a návratnost investice by byla na 5 let,
s dotací na 2 roky.  Dále máme povolené menší elektrárny na sokolovně a zdravotním středisku. Tady jsou již
pouze minimální  přetoky do sítě.  Proto by případná elektrárna byla  dimenzovaná primárně na spotřebu
samotných budov. Řešíme také možnost FTV na budově školy, zde nám ale přetoky do sítě byly zamítnuty.

Povolení od spol. EG.D je pouze první krok, teď je nutné připravit projekty, sehnat potřebná povolení, vyřešit
žádosti o dotace. Dle podmínek spol. EG.D máme na přípravu rok. Starosta navrhl v tomto pokračovat a
pokusit se pro obec získat vlastní zdroje energie.   

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje projektový záměr instalace FTV elektráren na obecní budovy.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/2/2022 bylo schváleno.

ch) 9/2020 - Využití dešťových vod ve školní budově
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Na projekt jsme získali 1 mil. Kč ze SFŽP. Jedná se o instalaci 20 m3 nádoby na splachování vody v budově
včetně přivádění vody a filtrace. Projektové náklady cca 1, 3 mil. Kč. Finalizujeme přípravu výběrového řízení a
s realizací počítáme na léto 2023.

 

Diskuze:
p.Herůfek Je tato možnost využití i v mateřské škole popř. v sokolovně?
starosta Ve školce je situace složitá,  jelikož budova má svody vybudované dovnitř a odpady by

se musely komplet rozkopat. V sokolovně by možnost byla např.na zalévání hřiště. Ve škole
by to mělo ale největší efekt.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí probíhající přípravu výběrového řízení na využití dešťových vod
ve školní budově.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

i) Naučné stezky Hovoransko - vinařský okruh

Projekt realizovaný přes MK Hovoransko. Je to 25 km dlouhý vinařský okruh, který má 22 zastavení. K projektu
byly vytvořeny stránky www.turistikahovoransko.cz. Mobiliář je již nainstalovaný, stejně tak nabíjecí stanice
na elektrokola. Zatím je zdarma. Geolokační hra k nastavení do mobilního zařízení a rozcestníky jsou také
dokončeny.  Je  zde  také  možnost  propagovat  vinařství  a  ubytování  na  webových  stránkách.  Na  jaře  se
plánuje akce na otevření stezek. Tento vinařský okruh bude i propagován Nadací partnerství, která podporuje
Moravské vinařské stezky. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč  bere na vědomí  informaci  o  dokončené akci  Naučné stezky Hovoransko -
vinařský okruh.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

6. Záměry na nakládání s obecním majetkem

záměr č. 11/2022   

Jedná se o nerealizovaný prodej části obecního pozemku p.č. 504/1, ostatní plocha, parkoviště za obecním
úřadem.  Obec  nechá  vypracovat  znalecký  posudek  na  ceny  pozemků.  Bude  zveřejněn  záměr  na  prodej
části pozemku parc. č. 504/16 a 504/15, druh pozemku ostatní plocha, o výměře 39 m2 . 

Na příštím zasedání by se řešil prodej pozemku a následně odkup části pozemku parc.č. 529/2 o výměře 12 m2

od majitelky p. Anežky Škodové.  

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje záměr č. 11/2022 na prodej části pozemku parc. č. 504/16 a 504/15,
druh pozemku ostatní plocha o celkové výměře 39 m2 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/2/2022 bylo schváleno.
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7. Smlouvy na nakládání s obecním majetkem

a) 10/NAJ/2022  - lékárna

Našel se zájemce o pronájem lékárny. Záměr na pronájem byl zveřejněn od 21.11.2022 do 7.12.2022. S novým
nájemcem jsou domluveny stavební úpravy interiéru, spočívající v odstranění příček vedoucích k rozšíření
prodejní plochy.  Z okna nalevo se vybuduje samostatný vchod do lékárny. Do druhého levého okna bude
umístěno nové výkladní okno. Dále bude rozšířeno vydláždění prostoru před lékárnou a ta bude označena
na budově ZS světelnou reklamou v podobě lékárenského kříže. Finanční náklady zaplatí obec. Odhadovaná
částka  max.  200 000 Kč.  Část  oprav  bude provedena našimi  zaměstnanci.  Ostatní  náklady  bude hradit
nájemce.  Nájemní  smlouva  bude  uzavřena  na  dobu  neurčitou  s  výpovědní  lhůtou  6  měsíců.  V  případě
nedodržení  pětiletého  nájemního  vztahu  zaplatí  nájemce  poměrnou  část  finančních  nákladů  za  stavební
úpravy. Nájemné 3 000 Kč měsíčně. Součástí smlouvy bude dohoda o spolupráci při stavebních úpravách
pronajímaných prostor a závazek nájemce provozovat lékárnu minimálně 5 let. V případě ukončení provozu v
kratší době, bude nájemce hradit část nákladů na stavební úpravy. Nájemce s tímto souhlasí. Předpokládané
otevření lékárny v březnu 2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje nájemní smlouvu č. 10/NAJ/2022 se společností ŠEB s.r.o. Žeravice
201, 696 47 Žeravice, IČ 11834439 na pronájem lékárny  v budově Čejč 73. Smlouva se sjednává na dobu
neurčitou a výpovědní dobou 6 měsíců.  Nájemné je stanoveno na 3 000 Kč měsíčně včetně energií.
Součástí smlouvy bude dohoda o spolupráci při stavebních úpravách pronajímaných prostor a závazek
nájemce  provozovat  lékárnu  minimálně  5  let.  V  případě  ukončení  provozu  v  kratší  době,  bude
nájemce hradit část nákladů na stavební úpravy.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6a/2/2022 bylo schváleno.

b) 11/NAJ/2022

Jedná se o dořešení majetkoprávních vztahů. Záměr na pronájem byl zveřejněn.

Část pozemku p. č. 307, asi 82 m2 , vedle sochy sv. Kajetána. Proběhlo jednání s majiteli, prozatím nemají
zájem  o  odkup  pozemku,  řešilo  by  se  nájemní  smlouvou.  Do  budoucna  je  v  úvahu  úprava  tohoto
prostranství. Nájemné 3 000 Kč ročně. Nájemní smlouva na dobu neurčitou s výpovědní dobou 3 měsíce.  

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  nájemní  smlouvu  č.  11/NAJ/2022  s  panem Romanem Pěnčíkem,
Zámecká  č.p.  828,  696  32  Ždánice  a  Kateřinou  Pěnčíkovou,  č.  p.  99,  696  14  Čejč  na  pronájem
82 m2 pozemku p.č. 307. Smlouva se sjednává na dobu neurčitou a výpovědní dobou 3 měsíců. Nájemné je
stanoveno na 3 000 Kč ročně. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6b/2/2022 bylo schváleno.

c) 5/SBVB/2022 

V rámci  stavby "11010-0108656 VPIC SÚS Čejč  II-422 průtah" má společnost  CETIN a.s.  zájem umístit
podzemní komunikační vedení a zařízení na pozemku parc. č. 309 v k.ú. Čejč. V rámci uvedené stavby bude
dotčena nemovitost ve vlastnictví obce.  Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti bude uzavřena
se společností CETIN a.s., Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 9, IČ 04084063. Služebnost bude
sjednána na dobu neurčitou za náhradu ve výši 500 Kč.  Smlouva byla projednána komisí výstavby, ta souhlasí. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti se společností  CETIN
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a.s., Českomoravská 2510/19, Libeň, 190 00 Praha 9, IČ 04084063 na parcele č. 309 v k.ú. Čejč. Jedná
se o umístění podzemního komunikačního vedení a zařízení.  Služebnost bude sjednána na dobu neurčitou
za náhradu ve výši 500 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6c/2/2022 bylo schváleno.

d) 6/SBVB/2022 

V souvislosti s rekonstrukcí objektu čp. 6 je třeba vyřešit nové kabelové vedení NN. Výstavbou kabelového
vedení NN vznikne možnost napojení nového odběrného místa - rodinného domu. Nové kabelové vedení povede
přes pozemky parc. č. 191 a 192 vše v k.ú. Čejč.  

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje smlouvu č.: HO-001030075178/001-PERF o smlouvě budoucí o zřízení
věcného břemene se společností EG.D, a.s. Lidická 1873/36, Černá Pole, 602 00 Brno, IČ 280 85 400 
na parcele č. 191 a 192 v k.ú. Čejč. Jedná se o umístění distribuční soustavy kabel NN, přípojková skříň
NN. Věcné břemeno bude zřízeno jako časově neomezené, bude zřízeno úplatně za jednorázovou náhradu
ve výši 2 000 Kč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6d/2/2022 bylo schváleno.

e) Smlouva o právu provést stavbu

Návrh smlouvy o právu provést stavbu na stavbu s názvem "Čejč-oprava chodníku na ul. Krupicova", která
bude realizována na částech pozemků v k.ú. Čejč ve vlastnictví JMK a SÚS. JMK je vlastníkem silnic č. II/422 a
č. III/42220 a pozemku parc. č. 7 - silnice pozemku parc. č. 271 - silnice.  Obec Čejč plánuje opravu stávajícího
chodníku podél  silnice  III/42220 s  připojením na stávající  chodník  na  ul.  Nádražní  podél  silnice  II/422.
Na pozemku p.č. 7 dojde k trvalému záboru 13,5 m2, na pozemku p.č. 271 dojde k trvalému záboru 247 m2.
V ul. Krupicova vznikne 5 parkovacích míst . Zahájení stavby r. 2023.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Smlouvu o právu provést stavbu mezi Obcí Čejč, 696 14 Čejč 430,
IČ 00284815 jako stavebníkem a Jihomoravským krajem se sídlem Žerotínovo nám. 449/3, 607 82 Brno,
IČ 708 88 337 jako vlastníkem silnic č. II/422 a č. III/42220 a pozemků p.č. 7 a p.č. 271, na kterých
se plánuje akce"Čejč-oprava chodníku na ulici Krupicova". Na pozemku p.č. 7 v k.ú. Čejč dojde k trvalému
záboru cca 13,5 m2, na pozemku p.č. 271 v k.ú. Čejč dojde k trvalému záboru cca 247 m2. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6e/2/2022 bylo schváleno.

f) Právní služby

Obec mám smlouvu o právním zastoupení s advokátní kanceláří KVB. Je to renomovaná právní kancelář, která
zastupuje např. Ministerstvo pro místní rozvoj nebo Svaz měst a obcí. V současné době má obec balíček
na  10  hodin  měsíčně.  Nevyčerpané  hodiny  se  převádí  do  dalších  měsíců.  V  současné  době
10  hodin  nevyužijeme,  z  tohoto  důvodu  jsme  se  s  advokátní  kanceláři  dohodli  na  snížení  balíčku
na 5 hodin měsíčně. V případě nevyčerpaných hodin budou převedeny do dalších měsíců. Cena balíčku činí
8 950 Kč bez DPH, s DPH cca 10 830 Kč.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Dodatek č. 1 ke smlouvě o poskytování právních služeb, uzavřené dne
29.3 2016 s KVB advokátní kanceláří s.r.o., se sídlem Teplého 2786, 530 02 Pardubice, IČ: 01460412 a
Obcí  Čejč.  Spočívající  ve změně balíčku poskytovaných služeb na balíček BASIC. Cena za balíček je
8950 Kč bez DPH při rozsahu 5 hodin měsíčně. Cena na hodinu právních služeb nad rámec balíčku je 2098
bez DPH.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6f/2/2022 bylo schváleno.

8. Finanční příspěvky

a) Financování systému IDS JMK na rok 2023

příspěvek obcí do fondu IDS činí 100 Kč na jednoho obyvatele. K 1.1.2022 bylo v obci Čejč 1244 obyvatel.
Celková částka, kterou se obec zavázala zaplatit na základě čl. V. Smlouvy o zajištění financování systému
IDS JMK pro rok 2023 činí  124 400 Kč.  Příspěvek bude uhrazen nejpozději  do 30.6.2023 na účet JMK,
účelového fondu. 

Dále starosta informoval o zrušení vlaků na trati Hodonín - Kobylí a zpět v pracovních dnech z důvodu nízkého
počtu cestujících. O víkendu bude provoz zachován. Proběhlo jednání na krajském úřadě, avšak bez výsledku. 

Diskuze:
p. Bravenec Ano, vlakem jezdí opravdu málo lidí. Ale plánovaná náhradní autobusová doprava je příliš

zdlouhavá.
starosta Toto opatření postupně povede k likvidaci trati. Bohužel to není jediná trať, která by se měla

z ekonomických důvodů rušit.
p. Bravenec Po celé ČR by se mělo rušit  11 tratí.  ČD dělají  všechno pro to,  aby tuto trať  prodali

soukromému subjektu.
starosta Dle schůzky na KÚ JMK by měly v úseku Kobylí- Zaječí jezdit nové vlakové soupravy a tím

údajně zachovají provoz na následující roky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje finanční příspěvek v celkové výši 124 400 Kč na financování systému
IDS JMK pro rok 2023.  

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7a/2/2022 bylo schváleno.

b) Spolufinancování minimální sítě sociálních služeb ORP Hodonín

Příspěvek na spolufinancování minimální sítě sociálních služeb v ORP Hodonín. Pro rok 2023 jde o částku
157 200 Kč. Jedná se zajištění všech soc. služeb pomoci potřebným občanům. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje smlouvu s Městem Hodonín za účelem poskytnutí individuální dotace
ve výši 157 200 Kč na zajištění vybraných sociálních služeb v ORP Hodonín v roce 2023. Smlouva s ORP
Hodonín bude realizována v roce 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7b/2/2022 bylo schváleno.
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c) Spolek zdravotně postižených občanů ZO Čejč

SZPO žádá o finanční příspěvek na rok 2023 v částce 40 000 Kč pro účely: kulturní akce, zájezdy, návštěva
zámků, hradů, muzeí.

V minulých letech byla podmínkou výpomoc členů SZPO při kulturních akcích např. při vybírání vstupného. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje finanční příspěvek ve výši 40 000 Kč Spolku zdravotně postižených
občanů  ZO  Čejč,  IČ  711  64  979.  ZO  Čejč  schvaluje  veřejnoprávní  smlouvu  se  Spolkem zdravotně
postižených občanů na částku 40 000 Kč na pořádání kulturních akcí, zájezdů, návštěvy zámků, hradů
a  muzeí.  Příspěvek  bude  podmíněn  výpomocí  členů  SZPO  při  kulturních  akcích,  např.  vybíráním
vstupného.  

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7c/2/2022 bylo schváleno.

c) SK Čejč z.s. 

Spolek žádá o finanční příspěvek ve výši  150 000 Kč na rekonstrukci střechy kabin a na údržbu areálu
z důvodu zvýšených nákladů pro rok 2022. Jednalo se např. o opravu sekačky

 

Diskuze:
p. Fulajtár Oprava střechy byla schválena v minulosti valnou hromadou SK Čejč. Tato oprava byla

provedena v letošním roce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  dodatek  č.1  veřejnoprávní  smlouvy  uzavřené  dne  30.  3.  2022
se spolkem SK Čejč, z.s. o  navýšení finančního příspěvku SK Čejč, z.s. ve výši 150 000 na rekonstrukci
střechy kabin a dofinancování údržby sportovního areálu pro rok 2022.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 7d/2/2022 bylo schváleno.

9. Návrh rozpočtu DSO Severovýchod na rok 2023 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu DSO
Severovýchod na období 2024-2026

Plánované příjmy 2 864 900 Kč, plánované výdaje 1 790 000 Kč, financování -1 074 900 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočet DSO Severovýchod na rok 2023 dle předloženého
návrhu. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu DSO Severovýchod na období 2024 -2026

Jde o  předpokládané příjmy a výdaje na roky 2024 - 2026

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí  střednědobý výhled rozpočtu DSO Severovýchod na období
2024 - 2026 dle předloženého návrhu.
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

10. Návrh rozpočtu MK Hovoransko na rok 2023 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MK
Hovoransko na období 2024 - 2026

Plánované příjmy 173 300 Kč plánované výdaje 173 300 Kč, financování 0.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočet DSO Severovýchod na rok 2023 dle předloženého
návrhu. 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu MK Hovoransko na období 2024-2026

Jde o  předpokládané příjmy a výdaje na roky 2024 - 2026

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí střednědobý výhled rozpočtu MK Hovoransko na období 2024 -
2026 dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

11. Návrh rozpočtu ZŠ a MŠ na rok 2023 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu ZŠ a MŠ Čejč na
období 2023 - 2025

Stejně  jako  v  minulém  roce  musí  škola  sestavit  rozpočet  a  podle  něj  hospodařit.  Celkové  náklady
jsou plánovány na 16 708 000 Kč. Celkové výnosy na 16 708 000 Kč. Příspěvek zřizovatele je plánován na
2 300 000 Kč. Navýšení příspěvku je navrženo z důvodu vysokých cen energií.  Letos energie ve škole a
školce stály kolem 400 000 Kč, v roce 2023 předpokládáme cca 1,3 mil Kč, tedy o 900 000 Kč vyšší.     

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  rozpočet  Základní  školy  a  Mateřské  školy  Čejč,  okres  Hodonín,
příspěvkové organizace na rok 2023 dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/2/2022 bylo schváleno.

Obdobně jako rozpočet, musí příspěvková organizace  sestavit i střednědobý výhled rozpočtu na další roky.

Jsou to předpokládané výnosy a předpokládané náklady. Všechny informace jsou zveřejněny na úřední desce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje střednědobý výhled rozpočtu Základní školy a Mateřské školy Čejč,
okres Hodonín, příspěvkové organizace na období 2023 - 2025 dle předloženého návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/2/2022 bylo schváleno.
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12. Návrh rozpočtu obce Čejč na rok 2023 a Návrh střednědobého výhledu rozpočtu obce Čejč na
období 2024 - 2026

Rozpočet byl 21. 11. 2022 vyvěšen na úřední desce, nikdo z občanů nevznesl žádnou připomínku nebo dotaz
k rozpočtu. Jelikož při sestavování rozpočtu nebyly známy všechny relevantní údaje, je nutné je v některých
bodech upravit. 

Na příjmové straně rozpočtu jsou vloženy již  schválené dotace na dopravní  automobil  pro JSDH, využití
dešťových vod v základní škole a poslední rok následné péče na akci Biocentrum Sluneční zátoka.

Na  výdajové  straně  jsou  vloženy  projekty,  které  jsou  již  schválené  z  letošního  roku,  dále  projekty
na rekonstrukce ul.  Chaloupky,  u  Šlechtitelky  a  chodníku na ul.  Krupicova.  Projekt  revitalizace zahrady
ve školce, stavební úpravy v lékárně, VO park, energetická koncepce obce a energeticky úsporná řešení
v obecních budovách. Dále doplnění do rozpočtu o položky:

pol. 4111 – volby prezident  38 600 Kč

pol. 4112 – příspěvek na státní správu (navýšení o 500 Kč)  500 500 Kč

pol. 4116 – dotace následná péče Biocentrum Sluneční zátoka  118 000 Kč

§ 2292 – dopravní obslužnost JMK (snížení o 1 400 Kč)  124 400 Kč

§ 3429 – příspěvek Spolek zdravotně postižených  40 000 Kč

§ 4334 – sociální služby Hodonín (navýšení o 12 800 Kč)  157 200 Kč

§ 6118 – volby prezident  38 600 Kč

§ 6402 – vratka volby do zastupitelstva  10 000 Kč 

Příjmy jsou navrženy na  28 983 300 Kč.  Výdaje  jsou navrženy na částku 22 842 200.  Výdaje  vychází
ze  skutečných  výdajů  letošního  roku.  Ve  výdajích  je  ponechána  rezerva  na  investice  a  to  ve  výši
6 141 100 Kč. Z této částky se budou čerpat prostředky na další investiční akce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje rozpočet na rok 2023 dle návrhu rozpočtu se změnami viz. výše.

Celkové příjmy: 28 983 300 Kč. Celkové výdaje: 22 842 200 Kč. Financování - 6 141 100 Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9a/2/2022 bylo schváleno.

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu byl zveřejněn na úřední desce 21. 11. 2022 . Jde o předpoklad příjmů a
výdajů na následující roky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na období 2024 - 2026 dle předloženého
návrhu.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9b/2/2022 bylo schváleno.

13. Odpadové hospodářství - poplatky za odpad - nová OZV
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Máme  za  sebou  první  rok  fungování  systému  MESOH  tj .  motivační  a  evidenční  systému
odpadového  hospodářství.   Zapojilo  se  kolem  75  %  domácností.  Společně  se  nám  podařilo  docílit
snížení  množství  komunálního odpadu o 40t  což je  asi  16 nákl.  aut  odpadu.  Díky kompostérům se také
snížilo množství bioodpadu v hnědých popelnicích, a to o 20 t.  Zároveň se nám podařilo vytřídit o 10t více
plastů.  Je  to  více  než  285  m3  plastů,  tedy  skoro  2400  popelnic.  Vytřídili  jsme  cca  25  kg  plastů
na občana. Celorepublikový průměr je cca 17 kg. U papíru jsme vytřídili o cca 4 t více. Jsou to data za pouhých
9 měsíců fungování systému. 

Bohužel ceny za odpad se i v letošním roce zvýší. Bude se jednat o částku cca 1,65 mil Kč. Pokud by nebyl
tento systém zaveden, částka by činila cca 1,9 mil. Obec odpady dotuje částkou asi 950 000 Kč. Je nutné
stanovit výši poplatku na následující rok a slevy pro občany, kteří zodpovědně třídí a odpadu produkují málo.

Návrh je maximální poplatek 900 Kč, minimální 270 Kč. Tato min. cena je pro ty, kdo třídí dobře a mají málo
komunálního odpadu. Sleva se určí podle dosaženého počtu EKO bodů, EKO bod má hodnotu 8 Kč. Na slevách
se celkem mezi občany rozdá cca 250 000 Kč. I přes toto navýšení obec na každého občana doplatí dalších
cca 600 Kč. 

Kromě ceny je nutné dořešit osvobození od poplatku. V současné vyhlášce máme několik typů osvobození nebo
úlev. Starosta navrhl osvobození nechat ve stávajícím rozsahu, ale úlevu ve výši 50% zrušit. Tito lidé by odpad
produkovat neměli a měli by tak být schopní dosáhnout na slevu z poplatku v rámci systému MESOH.

   

Diskuze:
místostarosta Do budoucna je v úvaze lisovací kontejner na plasty, je to ale o ceně. Další myšlenkou je

zrušení vývozu biopopelnic. Tím se dá ušetřit spoustu peněz. Každý by musel bio odpad
někam vyvážet a to buď mít kompostér nebo na pole, do zahrady apod. Kompostérů na obci
je zatím dost.

p. Bravenec A ten kdo bydlí na bytovce, nemá ani zahradu, to bude vyvážet kam?
starosta V Hovoranech taky nemají biopopelnice, mají kompostéry a funguje to.
P. Škápík Řešením by bylo umístit někde obecní kontejner na bioodpad.
p. Herůfek Necháváme si  vyvážet bioodpad, který můžeme použít  na hnojení.  Za vyvážení platíme

stovky  tisíc.  Myšlenka  zřídit  obecní  kompostér,  kam by  mohli  vyvážet  i  občané,  kteří
nemají možnost domácího kompostování by dávala do budoucna smysl.

p. Peš Musíme najít řešení, jak si zkrátit cestu za odvoz mezi Čejčí a Těmicemi, to je nejdražší.
Navíc kompost se dá dále zpracovat a zpeněžit.

p. Stávek Musíme řešit i trávu ze sečení před našimi domy na pozemcích, které jsou obecní. Možná by
bylo také vhodné vytvořit ze získaných dat přehled o průměrném počtu vývozů domácností,
aby měl člověk představu ve srovnání s ostatnímu, jak na tom je s tříděním.

starosta Když se podíváte do svého odpadového účtu, máte přehled. Informace chystáme do jarního
zpravodaje,  kde bude vyhodnocení  systému. Data budou ke konci  roku k dispozici.  Co
se týče eko bodů, tak nejvyšší počet je 68 za rok.

p.Peš Např. když má někdo 68 eko bodů a 1 bod je 8 Kč, tak sleva bude 480 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Čejč č. 1/2022, o místním poplatku
za obecní systém odpadového hospodářství.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10a/2/2022 bylo schváleno.

Je nutné také upravit vyhlášku o systému odpadového hospodářství, která byla naposledy schválena v roce
2016.

Z toho vyplývají následující povinnosti:

- sběr od domů plast, papír, kovy a jedlé tuky a oleje
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- povinnost kartičky na SD

- povinnost mít na popelnici QR kód

- možnost zapojení podnikatelů na základě smlouvy. Prozatím je to pouze teoretická možnost, budeme o ní dále
jednat se společností EKOR a s místními podnikateli. 

- další úpravou by byla suť, která není komunálním odpadem a obec nemá povinnost, aby se přijímala na
sběrný dvůr. Je to stavební odpad, který by si měl každý likvidovat sám.  Ročně máme na SD 150t  suti.
V letošním roce z důvodu opravy silnice, která byla uzavřena a nebyla možnost příjezdu na sběrný dvůr je to
pouze 44t. Cena za 1t byla 660 Kč. Vlivem nového zákona o odpadech se tato cena zvýší na 1400 Kč/t. Starosta
navrhl max. 500 kg na stanoviště za rok, nyní je to 1t ročně.

Diskuze:
p. Damborský Množství bych řešil na osoby ne na stanoviště. Jak p. Skřivánek na SD pozná množství suti?
p. Škápík P. Skřivánek by měl mít na SD váhu a pokud někdo překročí 500 kg, tak to zaplatí.
místostarosta Návrh na 1m3 na stanoviště.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje Obecně závaznou vyhlášku obce Čejč  č. 2/2022 o stanovení obecního
systému odpadového hospodářství s doplněním:

sběr od domů plast, papír, kovy a jedlé tuky a oleje

povinnost kartičky na SD

povinnost mít na popelnici QR kód

možnost zapojení podnikatelů na základě smlouvy

max. množství vyvezení suti 0, 5 m3 na jedno stanoviště/rok.

Výsledek hlasování:
Pro: 6 / Proti: 1 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 10b/2/2022 bylo schváleno.

14. Strategie rozvoje veřejné zeleně obce Čejč

Dokument  vytvořený  zdarma  v  projektu  Strategické  dokumenty  obcí  Kyjovska,  který  realizoval
DSO  Severovýchod.  Strategie  vychází  z  pasportu  veřejné  zeleně  vytvořené  v  rámci  projektu  DSO.   

Výsledkem je pak detailní pohled na veřejnou zeleň v obci s návrhy její údržby, možnosti rozšíření apod. jedná
se o koncepční dokument, který bude zveřejněn na stránkách obce.

Diskuze:
p. Trojanová Proč se sadí na hřbitově lípy? Je to celoroční údržba. Co třeba jehličnany?
p.Peš A z kterého stromu listí není ? Jehličnany nejsou vhodné.
starosta Lípy jsou tam historicky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč schvaluje strategii rozvoje veřejné zeleně obce Čejč. 

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/2/2022 bylo schváleno.
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15. Rozpočtová opatření

a) Rozpočtové opatření č. 13/2022

bylo provedenou v účetnictví za měsíc říjen 2022. Příjmová část rozpočtu byla navýšena o částku 697 500 Kč, 
z toho 573 100 jsou vyšší daňové příjmy, dále příjmy z úroků, z prodeje pozemku a z nájmu. Příjmová část
po rozpočtovém opatření je ve výši  29 215 900 Kč. Výdajová část rozpočtu zůstává beze změny ve výši
37 148 300 Kč. Financování bylo sníženo o částku -697 500 Kč, financování po rozpočtovém opatření je ve výši
7 932 400 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 13/2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

b) Rozpočtové opatření č. 14/2022

bylo  provedeno  v  účetnictví  za  měsíc  listopad  2022.  Příjmová  část  rozpočtu  byla  navýšena  o  částku
1 668 900 Kč,  z toho 1 589 600 jsou vyšší daňové příjmy, dále příjmy z úroků a poplatky. Příjmová část
po rozpočtovém opatření je ve výši 30 884 600 Kč. Výdajová část rozpočtu byla navýšena o 76 400 Kč, šlo
o dotaci na volby a z JMK na podporu vinařství. Výdaje po rozp. opatření ve výši 37 224 700 Kč. Financování
bylo sníženo o částku -1 592 500 Kč, financování po rozpočtovém opatření je ve výši 6 339 900 Kč. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí rozpočtové opatření č. 14/2022.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

c) Rozpočtové opatření č. 15/2022

je několik položek, které bychom potřebovali navýšit. Jedná se o:

§ 2310 – Výměna vodoměrů  20 000 Kč

§ 3349 – inzerce lékárna a hospoda, knížky p. Šalanda Slovácko sa nenudí  50 000 Kč

§ 3419 – příspěvek SK Čejč  150 000 Kč

§ 6112 – zastupitelstvo  100 000 Kč

§ 6171 – činnost místní správy  650 000 Kč

§ 6310 – poplatky za bank. účty  5 000 Kč

Celkové výdaje zvýšeny o 975 000 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  rozpočtové  opatření  č.  15/2022.  Výdaje  budou  zvýšeny  celkem
o 975 000 Kč a prostředky budou vzaty z rezerv z minulých let.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12a/2/2022 bylo schváleno.

c) Schválení pravomoci starostovi provádět rozpočtová opatření
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Stejně  jako  v  minulých  letech  požádal  starosta  o  udělení  pravomoci  pro  měsíc  prosinec
na provádění  přesunů mezi  jednotlivými paragrafy rozpočtu.  Celkové výdaje rozpočtu se měnit  nebudou.
Důvodem je, že na konci roku musí být všechny závazné ukazatele rozpočtu v pořádku a pokud by nám někde
chyběly prostředky, byť by to byla 1 Kč, bylo by to pochybení. Zatím nebylo třeba tuto pravomoc využít.
V případě využití této pravomoci, bude o tom ZO informováno na dalším jednání.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Čejč  schvaluje  pravomoc  starostovi  obce  pro  měsíc  prosinec  2022  provádět
přesuny mezi jednotlivými paragrafy rozpočtu. Celkové výdaje rozpočtu se měnit nebudou.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12b/2/2022 bylo schváleno.

16. Inventury za rok 2022

Starosta navrhl inventarizační komise. Obdobně jako v loňském roce jsou členové jak zastupitelé, tak členové
jednotlivých komisí. Inventura by proběhla k datu 31.12.2022.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí návrh inventarizačních komisí.   

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

17. Různé

p. Herůfek - návrh na řešení parkování v obci a možnou přípravu projektu. Je to jedna z věcí, která naši obec
trápí. Problém je s parkováním u školky, mlýna, na ul. Francouzská. Situaci můžeme řešit s JMK. Parkuje zde
spousta lidí, kteří jezdí za prací a odstaví zde své os. automobily.

Na závěr starosta poděkoval za účast a pozval přítomné na vánoční trhy a na vystoupení FK Pomněnky, které
se uskuteční 30.12.2022 od 17 hodin Pod Búdama.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Čejč bere na vědomí návrh p. Herůfka na projednání parkování dopr. prostředků v
naší obci na dalších ZO.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Jana Bízová, Ing. Radek Peš   ............................................................
 
Starosta Ing. Jan Koutný   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 19. 12. 2022


